
Ciechanów, 31 sierpnia 2017 

 

Mariusz Stawicki 

Radny Rady Miasta Ciechanów 

 

Interpelacja w sprawie ujednolicenia nazewnictwa ulic na terenie gminy 

miejskiej Ciechanów 

 

Zwracam się z prośbą o przegląd i ujednolicenie pod względem zapisu 

(uwzględniającego nazwę pełną i skrótową) oraz sprawdzenie pod względem 

poprawności językowej oraz rzeczowej nazw ulic na terenie gminy miejskiej 

Ciechanów.  

Efektem tych działań winno być stworzenie poprawionego i 

ujednoliconego wykazu nazw ulic oraz zastosowanie ich na tablicach 

administracyjnych. 

      /-/ Mariusz Stawicki 


